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Anna Hetman 

Prezydent Miasta 

Jastrzębie-Zdrój 

Mieszkańcy domów jednorodzinnych na osiedlu Złote Łany od wielu lat oczekują na 
przyłączenie ich nieruchomości do miejskiej sieci kanalizacyjnej. W związku z licznymi pytaniami 

kierowanymi do mnie proszę o udzielenie odpowiedzi: 

1. Czy są jakieś przeszkody, które umożliwiają rozpoczęcie tego zadania? 

2. Czy, jeśli tak, to kiedy planowane jest rozpoczęcie projektowania? 

3. W jakim terminie mieszkańcy mogą oczekiwać rozpoczęcia i zakończenia prac związanych 
z przyłączeniem do miejskiej sieci kanalizacyjnej? 
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